
 

 

 

Referat og protokoll fra styremøte 5-2021 i  

Forskerforbundets lokallag ved Universitetet i Sørøst-Norge (avd. 690) 

 

Tid: 9. august 2021, kl. 10.30-16.00 (inkludert sen lunsj 14.30-16.00) 

Tilstede: Inger-Lise Eriksrud Bergan, Eva Merete Bjerkholt, Tony Burner, Berit Bratholm, 

Solfrid Bratland-Sanda, Pia Gulbrandsøy, Sigurd Hareide, Tor Erik Jensen, Lars 

Morten Johansen, Mette Kammen, Sigurd Kraft Gulbrandsen, Elsa Kristiansen 

(via Zoom), Arnulf Myklebust, Ansgar Ødegård og Vivienne Welsby  

Forfall:  

Sted: Grand Hotel Åsgårdstrand 

Referent: Sigurd Hareide, skrevet 9. august 2021 

 
Sak 37/21: Velkommen  
Som ny lokallagsleder fra 1. august ønsket Ødegård gamle og nye styremedlemmer velkommen. 
Det enkelte medlem presenterte seg deretter kort med mulighet til å si noe om saker en særlig 
ønsker å jobbe for.  
 
Sak 38/21: Godkjenning av referat fra styremøtet 11. juni       

Vedtak:          

Referatet er godkjent. 

Sak 39/21: Hilsener  

Bratholm delte ut hilsener og gratulasjoner fra lokallagsstyret til følgende styremedlemmer: 

- Ansgar Ødegård som fylte 60 år i vår 

- Eva Merete Bjerkholt som fikk opprykk til professor før sommeren 

- Sigurd Hareide som fikk opprykk til førstelektor i vår       

Vedtak:  

Tatt til orientering.  

Sak 40/21: Arbeidsoppgaver og ansvar – forslag fra AU til ny fordeling  

Ødegård, Bratholm og Hareide presenterte AUs kladd til nytt dokument for «Arbeidsoppgaver og 

ansvar», sendt ut på e-post noen dager før møtet. I en ny versjon av dokumentet ønsker AU å ha 

med bokser med direktesitat fra vedtektene og retningslinjene til lokallaget for å tydeliggjøre 

forholdet mellom de tre nivåene bestemmelser (vedtekter, retningslinjer og dokumentet 

«Arbeidsoppgaver og ansvar»). AU foreslo foreløpig følgende endringer for fakultetstillitsvalgte:  

- Følge opp personalsaker på fakultetet i samarbeid med AU 

- Nestfakultetstillitsvalgt – dette har bare vært i funksjon ved HIU og foreslås kuttet 

Det kom innspill om følgende tema til AUs videre arbeidet med dokumentet:  

- tydeliggjøre på nettsidene våre hvem medlemmene kan kontakte vedrørende spørsmål om 
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lønnsforhandlinger  

- ved sammensetningen av AU (jf. sak 36d/21) bør tilstrekkelig fleksibilitet for ad hoc-løsninger 

ivaretas i formuleringene som velges dersom vi velger å foreslå endringer for årsmøtet. Supplering 

med et ekstra medlem i AU i perioder er i tråd med det handlingsrom vi har etter vanlig 

foreningsjuss.  

- angående sammensetningen av AU kom det også innspill om å undersøke med Forskerforbundet 

sentralt hvilket spillerom vi har i forhold til vedtektene (som skal godkjennes sentralt).  

- betegnelser som brukes i lokallagets dokumenter må være korrekt i forhold til medlemmer og 

styremedlemmer med ulike stillinger i organisasjonen (vitenskapelige stillinger og administrative 

stillinger). Det ble nevnt at AU eventuelt kan suppleres med teknisk-administrativt medlem om det 

blir aktuelt å være flere.           

Vedtak:  

AU tar med seg innspill fra samtalen og lager til styreseminaret 2.-3. september forslag til nytt 

«Arbeidsoppgaver og ansvar»-dokument.  

Sak 41/21: Prinsipielt om fastsetting av dato og sted for styremøter  

Som en forventningsavklaring ved starten av nytt arbeidsår orienterte Ødegård om hvordan AU 

ønsker å arbeide med fastsetting av dato og sted for lokallagsstyremøter:  

- lokallagsstyremøtene vil fortsatt bli koordinert slik at de ligger i forkant av USN-styremøtene  

- AUs intensjon er å planlegge datoer for et semester i god tid og orienterer styret så tidlig som 

mulig, eventuelt ved å sende ut forslag, men ofte vil AU måtte fatte en beslutning uten å høre alle 

- geografi og muligheter for kollektiv transport er viktig ved fysiske møter, og det er ønskelig at de 

fysiske møtene rullerer slik at de ulike campuser tas i bruk av lokallagsstyret.  

I samtalen om saken ble det pekt på at det er viktig å være tidlig ute med fastsetting av datoer. 

Doodle o.l. redskaper kan benyttes for å sjekke ut datoer om en ønsker det. I forhold til stedsvalg 

ble det pekt på at ulike hensyn må veies mot hverandre:  

- Drammen og Kongsberg er enklest å komme seg til kollektivt fra flest campuser 

- Det har også en verdi å komme til de ulike campusene som er mindre lett tilgjengelig fra alle 

steder. Det er en måte å bli kjent med organisasjonen USN på med de enkelte stedenes historie og 

særpreg. 

Ved fysiske møter ved ulike campus bør lokallagsstyret profilere seg og være synlige (roll-up, 

annonsering, verving av medlemmer, invitasjon til møte med lokale studenttillitsvalgte osv.). 

Vedtak:  

Tatt til orientering.  

 

Sak 42/21: Orientering om praktiske rutiner for styrearbeidet 

Hareide (sekretær) redegjorde kort for følgende saker: 

- om referater:  

De føres fortsatt dobbelt med referat med interne bokser for styremedlemmene og protokoll uten 

boksene for publisering. Det vil bli mindre referat fra diskusjoner og enda mer vedtaksfokuserte 

referater. Det kom oppfordring om å legge inn noen ord om de ulike sakene i sakslistene som 

sendes ut før styremøtene våre.   
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- om tid i arbeidsplanen:  

Den enkelte må passe på å få inn riktig % til tillitsvalgtarbeid i arbeidsplanen sin. Det kan også 

være aktuelt å be om ekstra tid til kursvirksomhet. Kursene vi deltar på som tillitsvalgte er verdifull 

demokratiopplæring for USN og burde kunne støttes med tid på instituttbudsjettene og i 

arbeidsplanene. Praksis varierer her mellom ulike institutt.  

 

- om hjemmesiden: 

Hjemmesiden vil bli oppdatert med lenke til det enkelte styremedlems presentasjon på usn.no. 

Det er en fin anledning til å oppdatere selvpresentasjonen. Det er viktig at styremedlemmene er 

godt kjent med hjemmesiden og kan henvise medlemmene til den, samt foreslå forbedringer. 

- om V-området:  

Alle har nå tilgang til V-området. Mye viktig informasjon for lokallagsstyremedlemmene ligger 

under PRO-FF-Styret. 

 

- om tillitsvalgtportalen:  

Alle har nå tilgang til tillitsvalgtportalen til Forskerforbundet. Dette er et viktig arbeidsredskap, og 

den enkelte bør gjøre seg kjent med dette. Det kan være aktuelt å se nærmere på det sammen på 

styreseminaret.  

- om arbeid med lønnsstatistikk:  

Pia og Sigurd arbeider med lønnsstatistikk både med tanke på lønnsoppgjøret og generelt for 

lønnsspørsmål. På et senere styremøte vil vi komme tilbake med en nærmere drøfting om 

lønnsspørsmål og våre felles erfaringer med det.         

Vedtak:  

Tatt til orientering. 

Sak 43/21: Medlemsmøter – sentrale og lokale  

Ødegård og Bratholm orienterte om AUs forslag:  

- fortsatt medlemsmøter for alle via Zoom 

- lokale møter i regi av campusansvarlig i november-desember. Det er satt av mye penger til 

arrangementer på budsjettet som ble vedtatt av årsmøtet i mars. 

- møte på engelsk og for nyansatte er ønskelig  

Lokallagsstur ble også foreslått, men foreløpig vil lokalt campusarrangement og sentrale Zoom-

møter prioriteres. Til våren vurderer vi å arrangere et større seminar for alle campuser som årets 

lokallagstur.  

Vedtak:  

1) AU følger opp med planlegging av sentrale datoer (Zoom-møter for alle, særlig i forhold til 

lønnsoppgjøret, samt møte på engelsk og for nyansatte).  

2) Campusansvarlig følger opp med lokale planer i samråd med AU. 

Sak 44/21: Lønnsoppgjøret høsten 2021  

Bratholm orienterte om mellomoppgjøret og mulige strategier for Forskerforbundet i 



4 

 

4 

 

lønnsoppgjøret lokalt i høst. Forhandlingsdelegasjonen vår er Bratholm, Gulbrandsøy og Ødegård.  

 

I samtalen tok flere styremedlemmer til orde for å velge kollektive løsninger på oppgjøret denne 

gangen, nå rett etter pandemien og i et mellomoppgjør med begrenset «pott» til fordeling. 

Samtidig er det argumenter som taler for å velge individuelle løsninger og benytte anledningen til 

å rette opp skjevheter i lønnsplasseringen eller grupper som har sakket akterut.     

Vedtak: 

AU og lønnsforhandlingsdelegasjonen vår følger opp synspunktene fra samtalen med sikte på 

praktisk lønnspolitikk sammen med de andre fagforeningene vi samarbeider med. Lokallagsstyret 

holdes orientert i prosessen.   

Sak 45/21: Eventuelt:  

Hareide orienterte om krus med Forskerforbundets logo som skal gis som gave til nye 

medlemmer. De campusansvarlige fikk med krus tilbake til sin campus og har et særlig ansvar for å 

ta imot nye medlemmer.           

Vedtak:  

Tatt til orientering. 

 

 

Resten av sakene på sakslisten ble utsatt til neste møte.  

Følgende ekstraprogramposter fulgte etter møtet: 

A. Leder i Forskerforbundet sentralt, Guro Lind, orienterte etter møtet om aktuelle saker 

 

B. Takk til avtroppende styremedlemmer og leder: 

Bratholm takket etter møtet følgende styremedlemmer for innsatsen:  

- Idar Vassli (sluttet i lokallagsstyret desember 2020) 

- Lars Morten Johansen (sluttet i lokallagsstyret juni 2021) 

- Inger-Lise Eriksrud Bergan (sluttet i lokallagsstyret juni 2021) 

C. Utdeling av Forskerforbundets hederspris: 

Guro Lind utdelte til slutt Forskerforbundets hederspris til to fra USN-lokallaget, den første 

utdeling til to fra samme lokallag samtidig:  

- Inger-Lise Eriksrud Bergan 

- Jonn Syse (sluttet i lokallagsstyret oktober 2020) 

 

 

 


